
AlgemeneAfdelingsvergadering der
JongeDemocraten Leiden-Haaglanden

26 november 2024 | 20:00 - 22:00 | Café Schlemmer

TechnischeVoorzitter:
Frouke vanDam

Stem- enNotulencommissie:
Ralph Roodhorst & PimZeeuwen

Inhoud
1. Agenda P. 0

2. AfkoWoBo P. 0

3. Bestuursverantwoording P. 1

4. Kandidaten KasCo P. 4

5. Beleidsplan Bestuur Smook P. 8

6. Moties en amendementen P. 12

7. Notulen AAV 10 september 2024 P. 19

Agenda
19.45 - 20.00 Inloop

20.00 - 20.05 Installatie TV / SNC en vaststellen

Notulen AAV 10 september jl.

20.05 - 20.25 Bestuursverantwoording

20.25 - 20.55 Verkiezingen KasCo

20.55 - 21.10 pauze

21.10 - 21.40 Presentatie Beleidsplan Bestuur

Smook

21.40 - 22.00. Moties en amendementen

22.00 - 22.05 Uitslag verkiezingen

22.05 - XX.XX Borrel

AfkoWoBo
TV - Technisch Voorzitter

SNC - stem- en notulencommissie

JD - Jonge Democraten

JD LH - Jonge Democraten Leiden-Haaglanden

PJO - Politieke jongerenorganisaties

LB - Landelijk bestuur

Colofon
Samengesteld door Bink Heemskerk

Heb je een vraag? Benader Bink via:

secretaris.leidenhaaglanden@jongedemocraten.nl

Als er iets is, kan je altijd de vertrouwenspersonen

contacteren.

www.jongedemocraten.nl/vertrouwenspersonen

mailto:secretaris.leidenhaaglanden@jongedemocraten.nl
https://jongedemocraten.nl/vertrouwenspersonen/


Bestuursverantwoording

Rachelle Smook - Voorzitter
Inmiddels zijn we tweemaanden verder en kijk ik terug op een hele leuke, drukke en leerzame periode. Het
bestuur heeft inmiddels al vijftien succesvolle activiteiten georganiseerd, de bandenmet lokale D66 fracties
opgepakt enmeer! Zoals jullie kunnen lezen heeft dit bestuur veel ambitieuze plannen. De afgelopen twee
maanden heb ik gemerkt dat het erg druk is en dat we daaromprioriteitenmoeten gaan stellen en kijken
naar wat haalbaar is enwat niet.Wat in ieder geval prioriteit heeft, is het organiseren vanwekelijkse
activiteiten. Er komen een aantal hele gave activiteiten aan enwij kijken terug op geslaagde activiteiten.Mijn
hoogtepuntenwaren tochwel demigratieactiviteit en de tour door het vredespaleis. Afgelopen tijd heeft het
bestuur zich gefocust op ledenbinding door tijdens activiteiten veel contact te hebbenmet nieuwe leden en
de kennismakingsgesprekken fysiek plaatsvinden. Komende tijd zal de focus ookmeer gaan liggen op de
ledenwerving omdat Leiden-Haaglanden de grootste afdeling kanworden en dat willenwij natuurlijk! Ook
binnen het bestuur gaat het erg goed, iedereen gaat respectvolmet elkaar om enwerkt goed samen.We
hebben gezamenlijke en individuele doelenwaar we komend jaar aanwillenwerken. Helaasmoet ik
mededelen dat Nawfal, bestuurslid promotie, is gestoptmet zijn bestuursfunctie vanwege tijdgebrek.
Namens het gehele bestuur kan ik zeggen dat wij hem erg gaanmissen in het bestuur. Hij heeft een
waardevolle bijdrage geleverd aan de activiteiten door bijvoorbeeld de Alexander Pechtold activiteit te
organiseren. Hij wordt nu actief bij deNJR (Nationale Jeugd Raad) en als bestuurslid bij D66 Zoetermeer.Wij
wensen hemheel veel succes en hopen hemnog vaak te zien bij de JongeDemocraten.Wij hebben heel veel
zin in de rest van onze bestuursperiode en hopelijk jullie ook!

BinkHeemskerk - AlgemeenSecretaris
De afgelopen maanden waren nogal een achtbaan. Ik ben goed terecht gekomen in de functie en het werk
loopt soepel. We hebben met elkaar een goed systeem ontwikkeld om kennismakingsgesprekken te
behandelen. Ook zien we de afgelopen maanden dat we erg stabiel blijven qua leden. Er is zelfs een kleine
stijging te zien. Helaas heb ik de afgelopenmaandwatminder bezig kunnen zijnmetmijnwerkzaamheden.
Dit komt door langdurige ziekte. Gelukkig heeft de rest van het bestuur, en specifiek Johan, dit goed
overgenomen en hiervoor ben ik dankbaar. Ik hoop de komende tijd weer meer taken op te pakken en
binnenkort weer op volle kracht terug te zijn.

MerelWarmerdam -Penningmeester
De afgelopen weken ben ik bezig geweestmet het bijhouden van de administratie. Ik heb de projectsubsidie
van het overdrachtsweekend afgerond. Daarnaast heb ik de projectsubsidie voor de Twinning en het
bestuursweekend aangevraagd en deze zijn goedgekeurd. Ook ben ik begonnen aan de begroting voor 2025.
Deze heb ik gisteren met de kasco besproken. Hierdoor wordt de begroting pas in januari aan de aav
gepresenteerd. Ik heb de kascommissie op de hoogte stelt van het nieuwe beleid om minstens elke 6
maanden de transactiemet hun door te nemen.
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AidenBennett - Bestuurslid Politiek&Pers
We zitten er almeer dan 2maanden in en er is al een hoop gebeurd.Met nieuwe ervaringen, uitdagingen en
leermomenten.

Contactmet D66:
Aangezien het grote aantal bestuursleden, kan elk bestuurslid zich op zijn of haar eigen taken richten.
Hierdoor kon er genoeg tijd enmoeite gestokenworden in het contact behouden en kwekenmet
D66-fracties. Zo hebbenwe de afgelopenmaandenmeerdere keren de fractievergadering van zowel Leiden
als DenHaag bijgewoond. Verder zijn de bandenmet beide afdelingen buiten de vergaderingen ook goed,
met samenwerking in het oog op het gebied van activiteiten en campagne. Verder is er contact gezochtmet
de fracties vanD66Delft,Westland en Alphen aan den Rijn.

Commissie Politiek:
Het is gelukt om een aantal nieuwe leden tewerven voor de commissie. Zowerd ermaandelijks vergaderd en
werd er vooral gericht op demoties voor het landelijk congres. Komende tijd is het plan omde focus te
leggen op beleid voor gemeenteraden en het Regionale Politieke Programma. Verder wordt er een activiteit
georganiseerd samenmet een fractievertegenwoordiger vanD66DenHaag.

Overige zaken:
We zijn verheugd datmeerdere JD’ers aan de Verkiezingsprogrammacommissies deelnemen inmeerdere
afdelingen. Daarnaast hebbenwe nog geen persmomenten kunnen scoren,maar we zijn bezigmet het
maken van een opiniestuk.

JohanEdward - BestuurslidOrganisatie
Met een gemiddelde van 15 deelnemers per activiteit hebbenwe een succesvolle periodemet onze
activiteiten gehad. Goed bezochte evenementenwaren het Randstaddebat en het bezoek van Alexander
Pechtold, die beide boven de 35 bezoekers hebben aangetikt.We hebben superleuke activiteiten op de
agenda staan. Denk bijvoorbeeld aan het kerstdiner en de activiteitmet Jan Paternotte. Ik heb het volste
vertrouwen in dat het ook succesvolle events worden. Ik wil graag ook dewaardering uitspreken voor het
bestuur en aan de GINTONIC commissie, voor alle hulpmet het organiseren van bij al onze avonturen. En als
vice-secretaris heb ik de afdelingswebsite onderhouden, de aanmeldlijsten voor de activiteiten gemaakt en
mocht ik de vergaderingen notuleren. Ik heb genoten van de leuke secretaris-taken die ik tijdelijk opmij heb
mogen nemen. Volgend jaar biedt nieuwemogelijkheden, nieuwe activiteiten en nieuwe herinneringen om
samen te creëren. Als bestuurslid organisatie zal ikmij volledig inzetten omonze doelstellingen te realiseren
en onze vereniging verder te versterken. Ik kijk ernaar uit omdit samenmet jullie te doen!

LeonHoltkuile - Secretaris Internationaal
Hoewel ik later ben ingestapt, ben ik in full swingmeegegaan.We zijn nu tweemaand onderweg enwe
ontwikkelen onszelf in hoog tempo.

De afgelopen tijd heb ikmij bezig gehoudenmet het ontwikkelen van de portefeuille. Gezien een gebrek aan
overdracht en een internationale bestuursfunctie in het vorige bestuur ben ik zelf opzoek gegaan naar wat
deze functie inhoudt. Ik ben tot de conclusie gekomen dat het draait om activiteiten organiseren, verdieping
in dematerie en allerbelangrijkste: de Twinning!
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Qua activiteiten komt het neer op een aantal prachtige resultaten. Zo heb ik de afdelingmeegenomen naar
het Vredespaleis en creëerde ik een PubQuiz voorafgaand aan de Amerikaanse verkiezingen. Hierbij hebben
jullie hopelijk veel genoten en tegelijkertijd ook dingen geleerd over de onderwerpen. Ook hebbenwe in een
razendsnel tempo een twinning op de kaart gezet (letterlijk). 30 november gaanwe naar Antwerpen toe
waarin ik ontzettend veel zin heb!

Tot dusver heb ik de JD ervaren als gemoedelijkmaar druk. Doordat ikmij buiten de JD om veel bezighoud
met school enwerk stapelt het werk zichwel eens op. Quawerkzaamheden voor de JD lukt het prima. De
vele avonden/weekenden dat ik bezig benmet de afdeling overvallenmij lichtelijk. Ik had niet verwacht er
zoveel tijd aan kwijt te zijn. Dat vergt een goede planning vanmijn kant en een uiterst
doorzettingsvermogen. Gelukkig wilde ik bij aanvang van het jaar leren de handdoek niet te snel in de ring te
gooien en biet deze uitdaging daarom eenmooie kans.

De komende tijd houdt ikme bezigmet een nieuwe activiteit. Daarbij ben ik ookwerkzaam aan een
opinieartikel over de oorlog in Oekraïne. Oekraïne zit inmijn hart en datzelfde geldt voor Russen die
onderdrukt worden door Poetin. Ook daarmee ben ik aan de slag gegaan omdiemensen een gezicht te
geven.Want zoals ik altijd zeg: latenwe iedereen een stem en een gezicht geven. Dat is niet het enige echter!
We zijn ook bezig een nieuwe Twinning op te tuigen!Wat, wanneer en hoe, kan ik helaas nog niet teveel over
kwijt. Maar dat het wat wordt, durf ik wel te verzekeren!

Mijn grootste leerschool op ditmoment is het samenwerken. Ik ben een erg solitair persoon en doe dingen
graag zelf. Tijdens het bestuursweekend heb ik aangegevenmeer te willen leren delegeren, want daar heb ik
nogwel eensmoeitemee. Als ik ergensmee bezig ben, wil ik het graag zelf afmaken en er de volledige
verantwoordelijkheid voor dragen. Het helpt enormdat ik een erg prettig bestuur rondommij heb, diemij
van alles aanbieden enmij soms ook dwingen taken af te dragen. Op naar nog veelmeermaanden
internationale betrokkenheid bij de JDmet een superleuk bestuur!
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KandidatenKasCo

Kandidaat lid KasCo -Niels Koppelaar
Voor- achternaam: Niels Koppelaar

Beoogde Functie: Lid Kascommissie

Beoogd termijn: 1 Jaar (2024 - 2025)

JD LH lid sinds: 9 jul 2020

Huidige functies
binnen de JD:

Lid GINTONIC

Huidige functies
buiten de JD:

Penningmeester Jonge Klimaatbeweging

Eerdere functies
binnen of buiten de
JD:

Algemeen Secretaris Leiden-Haaglanden
Landelijk Secretaris
Politiek Adviseur Duurzaamheid

Lidmaatschap(en)
van politieke partijen
en of politieke
jongeren
organisaties:

D66 en JD

Huidige opleiding of
baan:

Master Science Education&Communication, Universiteit Utrecht

Motivatie: (Max 300 woorden)

Na op verschillende manieren bij te hebben gedragen aan de vereniging, lijkt het me leuk
om ook bij de financiën een steentje bij te dragen. Ik ben bij mijn bestuursfunctie bij de
Jonge Klimaatbeweging veel bezig met financiën en heb daar ook veel geleerd. Het lijkt
mij leuk om deze kennis ook bij de JD in te zetten.
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Kandidaat lid KasCo - SharwinGanga
Voor- achternaam: Sharwin Ganga

Beoogde Functie: Lid Kascommissie

Beoogd Termijn: 1 Jaar (2024 - 2025)

JD lid sinds: 24 dec 2021

Huidige functies
binnen de JD:

Geen

Huidige functies
buiten de JD:

Lid werkgroep MBO D66

Eerdere functies
binnen of buiten de
JD:

Lid Debatteam (2022-heden)
Lid commissie politiek Leiden-Haaglanden (2022-heden)
Bestuurslid politiek en pers Leiden-Haaglanden (2023-2024)
Ad-interim Secretaris Leiden-Haaglanden (2023-2024)

Lidmaatschap(en)
van politieke partijen
en of politieke
jongeren
organisaties:

D66
JD

Huidige opleiding of
baan:

Opleiding: Legal, insurance en HR service specialist
Baan: Consultant bij Exactpi Recruitment & More

Motivatie: (Max 300 woorden)

Lieve JD’ers van de mooiste afdeling,

Zoals beloofd verlaat ik de JD niet na mijn periode in het afdelingsbestuur, maar zou ik
terug willen keren in een nieuwe rol. Daarom stel ik me graag kandidaat voor de
Kascommissie. Ik vind het van groot belang om toezicht te houden op de financiën en het
afdelingsbestuur hierin te adviseren. Mijn ervaring in het afdelingsbestuur kan daarbij
goed van pas komen, en ik verwacht dat hier ook veel kan leren.

Sharwin
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Kandidaat lid KasCo -DavidVlot
Voor- achternaam: David Vlot

Beoogde Functie: Lid Kascommissie

Beoogd Termijn: 1 Jaar (2024 - 2025)

JD LH lid sinds: 29 jul 2021

Huidige functies
binnen de JD:

Commissielid GINTONIC JD Leiden-Haaglanden (2023-heden)
Lid KasCo JD Leiden-Haaglanden (2023 – heden)

Huidige functies
buiten de JD:

Junior Adviseur FIS & Consultancy bij ingenieursbureau Movares

Eerdere functies
binnen of buiten
de JD:

Algemeen Bestuurslid bij JD Brabant (2021)
Voorzitter commissie internationaal bij JD Leiden-Haaglanden
(2021 – 2023)
SNC’er bij ALV 91, ALV 95 en ALV 99 (tevens vicevoorzitter), ALV
92 (tevens voorzitter) en ALV 94

Lidmaatschap(en)
van politieke
partijen en of
politieke jongeren
organisaties:

Jonge Democraten & D66

Huidige opleiding
of baan:

Junior Adviseur FIS & Consultancy bij ingenieursbureau Movares

Motivatie: (Max 300 woorden)

Graag stel ik mij opnieuw kandidaat als lid van de kascommissie voor een periode van één
jaar.

Na een succesvol en gezellig jaar in de kascommissie stel ik mij graag nogmaals
kandidaat voor de periode van één jaar. Graag zet ik samen met bekende en nieuwe
gezichten ons werk als commissie voort. Dit lijkt mij een toffe manier om bij de afdeling
betrokken te blijven. Het ‘oog voor detail’ dat ik in mijn werk als ingenieur gebruik wil ik
hierbij ook in mijn werk als commissielid van de KasCo goed gaan benutten!

Met het oog op transparantie wil ik graag van tevoren met alle leden delen dat er een reële
kans bestaat dat ik binnen een jaar ga verhuizen naar een andere stad buiten onze
afdeling. Dit kan betekenen dat ik binnen het komende jaar de KasCo moet verlaten.
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Aangezien ik naar verwachting twee of meer mede-commissieleden zal hebben heb ik
geen vrees voor het voortbestaan van de KasCo, maar ik wil hier graag zo open mogelijk
over zijn.

Mochten er nog vragen of opmerkingen zijn naar aanleiding van mijn kandidaatstelling dan
beantwoord ik die graag online of fysiek tijdens de AAV.

Tot snel!

Kandidaat lid KasCo - Jelle Stap
Voor- achternaam: Jelle Stap

Beoogde Functie: Lid Kascommissie

Beoogde Periode: 1 Jaar (2024 - 2025)

JD LH lid sinds *: 26 nov 2019

Huidige functies
binnen de JD:

Kasco JDLH (afgelopen 2 jaar)

Huidige functies
buiten de JD:

Eerdere functies
binnen of buiten
de JD:

Voorzitter Studentenraad TU Delft
Penningmeester bestuur van de Werff

Lidmaatschap(en)
van politieke
partijen en of
politieke jongeren
organisaties:

nvt

Huidige opleiding
of baan:

Master Student Toegepaste Natuurkunde

Motivatie: (Max 300 woorden)

Ik wil graag de continuïteit waarborgen van de afdelingen, ik weet ook hoe waardevol het
is om als penningmeester input te krijgen. Dat wil ik graag teruggeven.
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Presentatie BeleidsplanBestuur Smook
Lieve Jonge Democraten,

Na een dynamische start van bestuur Smook, is het een
genoegen om nu, na twee maanden in functie, het
beleidsplan voor te leggen aan de afdeling. In de afgelopen
periode heeft het bestuur zich vol toewijding ingezet voor
het organiseren van activiteiten, een eendaagse twinning
en het opstellen van een gericht beleidsplan.

Komend bestuursjaar richt het bestuur zich nadrukkelijk op
ledenbinding, regionale zichtbaarheid en effectieve
communicatie. Door consistente en laagdrempelige
activiteiten te organiseren, wordt een afdeling gecreëerd
waarin leden zich verbonden voelen en actief betrokken
blijven. De ambitie voor Leiden-Haaglanden is om een
levendige, inspirerende plek te bieden, waar nieuwe en
bestaande leden zich thuis voelen en kunnen ontwikkelen.

Deze doelen zullen behaald worden door onder andere in
te zetten op het organiseren en promoten van wekelijkse
activiteiten, leden te werven voor de commissies en
regionaal meermaals het JD-geluid laten horen. Volgens de
kalender wordt dit een rustig politiek jaar zonder
verkiezingen, al is de val van kabinet Schoof nooit ver weg.
Daarom zal er een nood campagneplan opgesteld worden
met de lokale D66 fracties van Den Haag, Leiden en Delft.
Daarnaast willen wij, waar mogelijk, invloed uitoefenen op
het beleid en de kandidatenlijst voor de
gemeenteraadsverkiezingen van 2026.

Ondanks de beperkte middelen streeft het bestuur naar een
veelzijdig en toegankelijk programma. Hierbij staat
persoonlijk contact met de leden centraal.

Voor vragen, ideeën of opmerkingen staat het bestuur het
gehele jaar tot uw beschikking. Schroom niet om contact op
te nemen per e-mail of telefoon; alle benodigde gegevens
zijn in dit document opgenomen.

Met sociaal-liberale groet,
Bestuur Smook I
Jonge Democraten Leiden-Haaglanden
2024 – 2025

Rachelle Smook - Voorzitter
Bink Heemskerk - Secretaris
Merel Warmerdam - Penningmeester
Aiden Bennett - Politiek & Pers
Johan Edward - Organisatie
Leon Holtkuile - Internationaal

Afdeling & leden

Ledenbinding
Het behouden van leden is van essentieel belang voor de
vitaliteit en continuïteit van de afdeling. Actieve leden
vormen de fundering waarop de afdeling gebouwd is. In het
komende jaar zet het bestuur zich in om een toename in
het aantal (actieve) leden te realiseren. Dit zal bereikt
worden door onder andere (fysieke)

kennismakingsgesprekken te voeren. Vanuit het bestuur zal
geprobeerd worden nieuwe leden zo goed mogelijk te
oriënteren zodat zij het maximale uit hun JD tijd kunnen
halen. Ook zal het bestuur nieuwe leden aanmoedigen om
deel te nemen aan (landelijke) activiteiten, werkgroepen en
commissies en zo hun netwerk binnen en buiten de JD uit
te breiden.

Nieuwsbrieven
De nieuwsbrief is één van de communicatiekanalen binnen
de afdeling, conform de richtlijnen van het
Afdelingsreglement. Het bestuur zet dit jaar in op het
opstellen en tijdig versturen van een kwalitatief inhoudelijke
nieuwsbrief. Deze zullen indien mogelijk worden voorzien
van prikkelende (opinie) stukken.

Website
De website is het visitekaartje van Leiden-Haaglanden, het
is dé plek waar (nieuwe) leden en overige geïnteresseerden
de afdeling kunnen vinden. Het bestuur streeft ernaar deze
website actueel te houden, door regelmatig nieuwe
berichten te publiceren en de kalender op tijd bij te werken
met aanstaande activiteiten.

Regio Leiden
Leiden-Haaglanden behoort tot de grotere afdelingen van
de Jonge Democraten gezien het ledenaantal. Om de leden
in deze regio te faciliteren, zet het bestuur zich in voor de
oprichting van een regiocommissie in de gemeente Leiden.
Op die manier hoopt het bestuur nieuwe leden te blazen in
dit deel van de afdeling. De beoogde regiocommissie valt
idealiter onder de verantwoordelijkheid van zowel de
Algemene Afdelingsvergadering als het afdelingsbestuur.

Sociale veiligheid
Leiden-Haaglanden is een inclusieve afdeling waar
iedereen zich welkom voelt. Het bestuur voelt een grote
verantwoordelijkheid voor het creëren van een omgeving
waar iedereen zichzelf kan zijn, vrij van angst voor pesten,
discriminatie of uitsluiting.

Om deze veilige ruimte te waarborgen, neemt het bestuur
actief verantwoordelijkheid voor het handhaven van deze
waarden. De bestuursleden houden toezicht op de sfeer
binnen de afdeling en treden, waar nodig, onmiddellijk op
om de sociale veiligheid te waarborgen. De bestuursleden
zijn aanspreekbaar voor leden, luisteren aandachtig en
pakken problemen daadkrachtig aan. Zo bouwen we samen
aan een omgeving waar ruimte is voor persoonlijke groei,
vriendschap en betrokkenheid.

Campagne en profilering

Campagneteam
Momenteel beschikt de afdeling niet over een actief
campagneteam, maar het oprichten hiervan is zeker een
optie. Dit team zal helpen met het organiseren en uitvoeren
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van zichtbaarheidsacties online en in de regio. Omdat er
een mogelijkheid is dat het kabinet gaat vallen gedurende
dit politieke jaar, zal er een nood campagneplan opgezet
worden. Het campagneteam zou kunnen helpen met de
uitvoering van dit plan. In dit proces zal het campagneteam
samenwerken met het Landelijk Bestuur en lokale
D66-fracties om gezamenlijk de krachten te mobiliseren.

Sociale media
De afdeling Leiden-Haaglanden heeft een TikTok account
aangemaakt waarop maandelijks 1 tot 4 video’s geplaatst
worden. Het doel hiervan is om het JD-geluid consistent te
laten horen en de naamsbekendheid van de afdeling te
vergroten. Daarnaast blijft Instagram ook belangrijk. Hier
zullen dezelfde video’s op worden geplaatst (via Instagram
reels) en de promotie van de activiteiten. Als laatste is
WhatsApp een belangrijk communicatiekanaal binnen de
afdeling. Hierin worden de opkomende activiteiten gedeeld
en hebben de leden de mogelijkheid om informatie te delen
en te discussiëren. Om de whatsapp community actief te
houden, zal er elke week een stelling van de week online
komen waarin leden kunnen stemmen en hun argumenten
kunnen verdedigen. De Whatsapp community is de online
plek voor een respectvolle discussie over actuele en
politieke onderwerpen.

Het bestuur heeft twee hoofddoelen met de inzet van
sociale media. Ten eerste zal er een breder publiek bereikt
worden en wordt de naamsbekendheid van de afdeling
vergroot. Ten tweede is het belangrijk dat er helder en tijdig
gecommuniceerd wordt over activiteiten en overige zaken,
om de drempel om deel te nemen te verlagen. De concrete
doelen zijn om 100 volgers te behalen op TikTok en 1000
op Instagram.

Activiteiten
De wekelijkse activiteiten moeten tijdig en helder
gepromoot worden. Dat is van essentieel belang voor de
opkomst. Het bestuur zal zich hiervoor op meerdere
manieren inzetten: Het maandelijkse overzicht zal gedeeld
worden op zowel Instagram als in de Whatsapp community.
In de Whatsapp community zal elke activiteit twee keer
worden gedeeld. Eén keer vlak na de voorgaande activiteit
en nogmaals 1 dag voor op de dag van de activiteit zelf.
Het bestuur kan ervoor kiezen om de promo te delen met
bijvoorbeeld werkgroepen om overige afdeling om
geïnteresseerden buiten de afdeling ook een kans te geven
om deel te nemen. Elke activiteit zal individueel gepromoot
worden door middel van een bericht op Instagram.

Ludieke acties
Er staan op dit moment nog geen concrete plannen voor
ludieke acties op de agenda, maar het doel van dit bestuur
is om minstens drie ludieke acties te organiseren. Daarvan
zal er één plaatsvinden in Leiden, één in Delft en één in
Den Haag. Zo zal de afdeling zichtbaar zijn in de drie
grootste steden.

Politiek & internationaal

Politiek
Het onderhouden van nauwe banden met de lokale D66
fracties is belangrijk, omdat zij een ingang zijn om
JD-standpunten om te zetten in beleid. In een periode
zonder verkiezingen, ziet het bestuur kansen om invloed te
hebben op het beleid van de lokale D66 fracties.

Aangezien er dit jaar zes bestuursleden zijn, is er ruimte om
contact te zoeken en te onderhouden met deze fracties. Het
bestuur zal dit doen door deel te nemen aan lokale
activiteiten en aan te sluiten bij fractievergaderingen. De
bijbehorende visie is om alleen naar de fracties in Den
Haag, Delft en Leiden te gaan wanneer de
Leiden-Haaglanden een plan hebben om aan de fractie te
presenteren of een belangrijk thema voor jongeren wil
agenderen. Bij de overige gemeenten is het belangrijk om
informele banden te onderhouden, maar niet om
fractievergaderingen bij te wonen. Er zal ook contact gelegd
worden met de Provinciale Staten van Zuid-Holland. Dit zal
in samenwerking met de afdeling Rotterdam gebeuren.

Het bestuur streeft ook naar samenwerking met andere
(politieke) jongerenorganisaties waar mogelijk. Dit versterkt
de druk op betrokken fracties, waardoor JD-standpunten
een grotere kans hebben opgenomen te worden in het
beleid. Als laatste zal het bestuur JD’ers oproepen actief bij
te dragen aan het opkomende D66-verkiezingsprogramma
voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2026.

Pers
Zichtbaarheid in de media is essentieel om standpunten
van de JD uit te dragen en actuele onderwerpen te
agenderen. Dit bestuursjaar streeft het bestuur naar
minimaal drie persmomenten door bijvoorbeeld
opiniestukken, persberichten of ludieke acties. Waar
mogelijk zal ook hier geprobeerd worden samen te werken
met andere (politieke) jongerenorganisaties. Het is
belangrijk om contact te onderhouden met bepaalde
mediakanalen zodat latere afdelingsbesturen en de media
elkaar kunnen vinden.

Commissie Politiek
De commissie politiek vormt het hart van het politieke
netwerk binnen de afdeling. Het is de plek waar leden zich
op politiek gebied kunnen ontwikkelen. Dit jaar zal het
bestuur een gedifferentieerde aanpak hanteren, waarbij elk
commissielid zich richt op aspecten die diegene Politieke
Programma (RPP) of helpen met het schrijven van
persberichten. De commissie vergadert maandelijks en
tijdens deze vergadering worden beslissingen en
belangrijke informatie besproken.

Regionaal politiek programma
Het RPP vertegenwoordigt een duidelijke visie voor
Leiden-Haaglanden. Dit jaar gaat het bestuur dit
programma verder uitdiepen. Dit ondersteunt het
afdelingsbestuur bij het aankaarten van onderwerpen
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tijdens de lokale fractievergaderingen en zorgt ervoor dat
komende afdelingsbesturen gerichter te werk kunnen gaan.
Een laatste voordeel is dat dit het politieke debat en de
discussie bevordert binnen de afdeling.

Congressen
Tijdens congressen is het belangrijk om de stem van
Leiden-Haaglanden te laten horen, onder andere door in te
spreken en moties in te dienen. Het bestuur gaat samen
met ervaren leden een begeleidende rol spelen om dit zo
toegankelijk mogelijk te maken voor leden. Dit zal het
bestuur doen door trainingen te organiseren en gezamenlijk
naar congreslocaties te reizen.

Interne samenwerkingen
Het is belangrijk om met de commissie politiek samen te
werken met andere organen van de afdeling, zoals het
campagneteam. De commissie politiek zal zich richten op
de inhoud (kernwaarden en standpunten) terwijl het
campagneteam zich toelegt op het verspreiden van deze
boodschap. Door deze samenwerking zal de afdeling de
primaire doelgroep (jongeren) effectief kunnen bereiken.

Bestuursfunctie
Het secretariaat internationaal houdt zich bezig met de
internationale aspecten van de afdeling. Dat gaat onder
andere over het contact met de buitenlandse
zusterorganisaties, non-gouvernementele organisaties
(NGO’s) en internationale instanties zoals het Internationaal
Gerechtshof en ambassades in Den Haag.

In het bestuur is er een bestuurslid internationaal. Dit is een
vrij unieke rol binnen afdelingsbesturen van de Jonge
Democraten. Er is weliswaar een International Officer maar
verder is er, tot op heden, geen ander verkozen afdeling
bestuurslid. Deze functie heeft veel vrijheid om de rol in te
vullen en interessante projecten aan toe te voegen.

COMINTERN
Het bestuur zal de Internationale Commissie
(COMINTERN) weer oppakken. In deze commissie zit één
actief lid, het is daarom een uitdaging om leden te werven
voor de commissie. Het bestuur zal dit oppakken door de
commissie actief te maken, waardoor de drempel om toe te
treden verlaagt. Hieronder valt onder andere het ambitieuze
project rondom de verschrikkelijke oorlog in Oekraïne. Er
zijn veel Russen die zich onderdrukt voelen door het
Kremlin en zijn vertrokken naar Nederland. Het bestuur
gaat op zoek naar deze mensen om hen een stem te
geven. Een laatste doel is om namens het bestuur een
opiniestuk te schrijven over de internationale polarisatie in
de wereld. Alleen door uit onze eigen holletjes te komen en
te coöpereren kunnen we een vuist maken tegen
agressieve mogendheden.

Activiteiten
Er zullen internationaal gelinkte activiteiten georganiseerd
worden. Dit is al in werking gezet, zo is de afdeling naar het
Vredespaleis geweest voor een exclusieve rondleiding. Dit

is een paleis van wezenlijk belang binnen de internationale
verhoudingen dat vijf organen huisvest. Het belangrijkste
daarvan is het Internationaal Gerechtshof waar op dit
moment ruim twintig zaken worden gevoerd, waaronder
twee belangrijke tussen Oekraïne-Rusland en
Zuid-Afrika-Israël. Daarnaast is er ook al een pub quiz
geweest over de Amerikaanse verkiezingen. Ook in de
nabije toekomst zullen er activiteiten georganiseerd worden
met een politiek randje. Het bestuur zal zich inzetten om
een ambassade te bezoeken, een passende activiteit voor
de afdeling omdat alle internationale ambassades en
consulaten zich hier hebben gevestigd.

Twinning
En dan als laatste maar zeker niet onbelangrijk, de
twinning. Ondanks het beperkte budget krijgt het bestuur de
eer om in ieder geval één dagtwinning te organiseren naar
Antwerpen. Daarnaast hoopt het bestuur nog een tweede
twinning te organiseren in 2025. De Jonge Democraten
maakt zich hard voor duurzaamheid, daarom zal er ingezet
worden op een twinning met de trein. Daarnaast hoopt de
afdeling ook een zusterorganisatie te mogen ontvangen in
Den Haag, zodat de leden met elkaar in contact kunnen
komen.

Financiën & organisatie

Financiën
De financiën van JD Leiden-Haaglanden moeten
faciliterend zijn om de doelstellingen van JD
Leiden-Haaglanden te behalen en de leden te dienen. Dit
gebeurt door educatieve en gezellige activiteiten te
organiseren en door de naamsbekendheid van JD
Leiden-Haaglanden te vergroten met behulp van promotie.

Vanwege de zetel daling van D66 zijn de financiën van de
JD lager dan in voorgaande jaren. Hierdoor zal er op een
aantal posten bezuinigd moeten worden. Het bestuur wil
ervoor zorgen dat de bezuinigingen zo min mogelijk invloed
hebben op de activiteiten van onze afdeling. Dit zal verder
worden uitgewerkt in de begroting van 2025.

De leden en commissies van de afdeling moeten op de
hoogte worden gehouden van de beschikbare financiële
middelen om hun ambities uit te voeren. Hiervoor zal
worden bekeken welke geldpotjes beschikbaar zijn en hoe
deze het beste besteed kunnen worden tijdens ons
bestuursjaar. Dit zal uiteraard gebeuren aan de hand van
de begroting.

De kascommissie zal de begroting van 2025 en de
jaarrekening van 2024 beoordelen. Ook zullen de
transacties minstens elke zes maanden met de
kascommissie worden doorgenomen en door hen worden
beoordeeld. Hierbij zal de penningmeester al hun vragen zo
goed mogelijk beantwoorden.

Er moet op worden toegezien dat het beschikbare geld voor
de afdeling aan relevante doeleinden wordt uitgegeven. Om
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dit zo goed mogelijk te doen, is het bestuur benieuwd naar
de ideeën van leden van de afdeling.

Organisatie
Bij de Jonge Democraten geldt: ’Je komt voor de inhoud,
maar blijft voor de gezelligheid.’ Het is aan het bestuur om
deze kernwaarde te waarborgen en versterken.

Om deze kernwaarde te waarborgen, organiseert het
bestuur wekelijkse activiteiten. Om in te spelen op de
diverse interesses en behoeften van de leden, worden er
uiteenlopende activiteiten gepland, zoals lezingen,
trainingen, borrels, rondleidingen en meer. Zo kunnen leden
hun politieke kennis en netwerk uitbreiden, terwijl
gezelligheid altijd centraal blijft staan.

Indien de vraag vanuit leden groot genoeg is of
organisatorische redenen dit vereisen, kan het bestuur
besluiten om de activiteit van de vaste dinsdagavond naar
een ander moment te verplaatsen.

Om politieke ambities waar te maken, is het belangrijk om
een breed perspectief en voldoende kennis te hebben
binnen de politiek. Een manier om de horizon van JD’ers in
Leiden-Haaglanden te verbreden is door sprekers uit te
nodigen. Het bestuur zal politici, wethouders en overige
interessante personen uitnodigen voor activiteiten. Daarbij
zal het bestuur ruimte maken voor vragen van leden zodat
zij hun sociaal-liberale politieke beeld verder kunnen
aanscherpen. Het bestuur zal ook kijken naar activiteiten
met sprekers die buiten de politieke sector actief zijn, dat
biedt een kans om buiten de wereld van de JD en politiek te

kijken en zal de politieke scherpheid van de
Jonge-Democraten Leiden-Haaglanden verder versterken.
Het bestuur zal zich ook inzetten voor het aanbieden van
trainingen, afhankelijk van de relevantie van het onderwerp.
Het bestuur begrijpt hoe belangrijk het is dat leden ook in
de praktijk veel leren, daarom zal het bestuur leden
aanmoedigen om opgedane vaardigheden toe te passen in
het echte leven.

Gezelligheid
Naast inhoud speelt ook gezelligheid een grote rol binnen
de afdeling. Daarom zal er maandelijks een activiteit
georganiseerd worden waarbij de gezelligheid centraal
staat. Voor deze activiteiten gaat het bestuur samenwerken
met de GINTONIC (Gezellig-interactie netwerk, team of niet
inhoudelijke commissie).

Externe samenwerking
Een goede relatie met andere Politieke
Jongerenorganisaties (PJO’s) is belangrijk in het huidige
politieke landschap. Het bestuur zet zich in om de
samenwerking te versterken door gedurende het
bestuursjaar drie gezamenlijke activiteiten te organiseren.
Mogelijke ideeën zijn een pubquiz, mini PJO-parlement of
een gezamenlijke sprekersavond. Door samen te werken
kan de afdeling grote evenementen realiseren door de
kosten te kunnen delen. Zo draagt samenwerking bij aan
zowel inhoudelijke groei als wederzijdse binding. Met deze
plannen hoopt het bestuur bij te dragen aan een actieve,
leerzame en vooral gezellige tijd binnen de Jonge
Democraten Leiden-Haaglanden.
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Moties en amendementen

Technischewijzigingen afdelingsreglement

12

Technischewijzigingen AR*

Onderwerp Puntjes op de ï

Indiener(s) (Afdelingsbestuur) Rachelle Smook, Bink Heemskerk, Merel

Warmerdam, Aiden Bennett, Johan Edward en LeonHoltkuile

EventueleWoordvoerder Bink Heemskerk

Betreft Afdelingsreglement

schrap Artikel 5 lid 1.DeAAV benoemt een voorzitter van de AAV conform

Bijlage A "Methode voor het verkiezen van personen in functie" van

het HR. Indien geen van de aanwezigen hierop bezwaarmaakt, kan

de voorzitter ook per acclamatie benoemdworden.

Artikel 6 lid 1. De AAV benoemt leden van de Stem- en

Notulencommissie van de AAV conform Bijlage A "Methode voor

het verkiezen van personen in functie" van het HR. Indien geen van

de aanwezigen hierop bezwaar maakt, kan de Stem- en

Notulencommissie ook per acclamatie benoemdworden.

Artikel 6 lid 2. De Stem- en Notulencommissie is belast met het

uitroepen van stemmingen en het aankondigen van hun uitslag.

Daarnaast draagt zij zorg voor de verslaglegging.

Artikel 8 lid 5. Het Afdelingsbestuur dient zorg te dragen dat de

volgende stukken tijdig besprokenworden bij de AAV.

a. Beleidsplan;

b. Begroting;

c. Jaarverslag;

d. Jaarrekening.

Artikel 10 lid 2. Stemming over deze voorstellen gebeurt conform

vastgesteld in art. 19 lid 3-5 HR

Artikel 13 lid 2. Indien mogelijk kent het Afdelingsbestuur

daarnaast tenminste een Bestuurslid Politiek &

Pers, Bestuurslid Promotie, Bestuurslid Organisatie en Secretaris

Internationaal.
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Artikel 15 lid 5. Het Bestuurslid Promotie is tenminste gehouden

tot het zorgdragen voor ledenwerving en ledenactivering. Daarbij is

het Bestuurslid Promotie verantwoordelijk voor het social

mediabeleid van de afdeling.

Artikel 15 lid 7.De Secretaris Internationaal is tenminste gehouden

tot het organiseren van activiteiten met een internationaal

karakter. Daarbij dient de Secretaris Internationaal goede

contacten te onderhoudenmet internationale organisaties.

vervang door Artikel 5 lid 1. De AAV benoemt een voorzitter van de AAV. Indien

geen van de aanwezigen bezwaar maakt, kan de voorzitter per

acclamatie benoemdworden.

Artikel 6 lid 1. De AAV benoemt leden van de Stem- en

Notulencommissie van de AAV. Indien geen van de aanwezigen

bezwaar maakt, kan de Stem- en Notulencommisie per acclamatie

benoemdworden.

Artikel 6 lid 2. De Stem- en Notulencommissie is belast met het

uitroepen van stemming, het aankondigen van hun uitslag, het

coördineren van verkiezingen conform Bijlage A: ‘Methode voor het

verkiezen van personen in functie’ van het HR. Daarnaast draagt zij

zorg voor de verslaglegging.

Artikel 8 lid 5. Het Afdelingsbestuur dient zorg te dragen dat de

volgende stukken tijdig besprokenworden bij de AAV.

a. Beleidsplan;

b. Begroting;

c. Jaarrekening.

Artikel 10 lid 2. Stemming over deze voorstellen gebeurt conform

art. 19 HR.

Artikel 13 lid 2. Indien mogelijk kent het Afdelingsbestuur

daarnaast tenminste een Bestuurslid Politiek &

Pers, Bestuurslid Profilering, Bestuurslid Organisatie en Bestuurslid

Internationaal.

Artikel 15 lid 5. Het Bestuurslid Profilering is tenminste gehouden

tot het zorgdragen voor ledenwerving en ledenactivering. Daarbij is

het Bestuurslid Profilering verantwoordelijk voor het social

mediabeleid van de afdeling.



* Een technischewijzigingwordt in principe niet in stemming gebracht, tenzij eenmeerderheid van AAV dit
aangeeft wel te willen doen.
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Artikel 15 lid 7. Het Bestuurslid Internationaal is tenminste

gehouden tot het organiseren van activiteiten met een

internationaal karakter. Daarbij dient het Bestuurslid

Internationaal goede contacten te onderhoudenmet internationale

organisaties.

toelichting Artikel 5 en 6 lid 1.Bijlage A van het HR heeft niks temakenmet

het benoemen van de Voorzitter of Stem- enNotulencommissie

voor een AAV of ALV. Dit gaat alleen over het benoemen van

personenmet een ‘actieve’ functie binnen een orgaan binnen de

vereniging. Daarom heeft het hier geen toegevoegdewaarde.

Artikel 10 lid 2. lid 4 en 5 van artikel 19 bestaan niet.

Artikel 6 lid 2.Bijlage A is echter wel van toepassing als het gaat om

het takenpakket van de Stem- enNotulencommissie.

Artikel 8 lid 5. In de praktijk worden jaarverslagen helemaal niet

behandeld binnen de afdeling. Daarom overbodig en verwarrend.

Artikel 13 lid 2 en Artikel 15 lid 5 en lid 7. Om verwarring te

voorkomen en de namen een beetje recht te trekken met landelijk

wijzigen we de namen van ons Bestuurslid Promotie naar

Bestuurslid Profilering en de Secretaris Internationaal naar

Bestuurslid Internationaal.



PolitiekeMoties - Landelijk Congres
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PM01

Titel EU-lidmaatschap voor Oekraïne

Onderwerp(en) Oekraïne en de Europese Unie.

Indiener(s) Biko van Mil en Leon Holtkuile

Woordvoerder Leon Holtkuile

Constaterende dat ● Oekraïne kandidaat-lid is van de Europese Unie.
● Oekraïne kampt met een invasie.

Overwegende dat ● Het wenselijk is dat Oekraïne na het sluiten van een
vredesakkoord met Rusland toetreedt tot de Europese
Unie.

● Oekraïne als soevereine staat de democratie, rechtsstaat
en grondrechten respecteert.

Spreek uit dat Oekraïne na het sluiten van een vredesakkoord met Rusland zo
snel mogelijk de kans krijgt om tot de Europese Unie toe te treden.

toelichting Geen toelichting
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PM02

Titel Nu PVDA: Parijs voor de arbeider

Onderwerp(en) Internationale budget-hogesnelheidstreinen

Indiener(s) Johan Edward

Woordvoerder Johan Edward

Constaterende dat ● Treinreizen naar het buitenland op dit moment vaak
onbetaalbaar zijn voor veel mensen

● Een retourticket van Den Haag Centraal naar Parijs
gemiddeld €135 kost

● Budget-hogesnelheidstreinen in landen zoals Italië een
bewezen succes zijn en reizen betaalbaar maken

Overwegende dat ● Het belangrijk is om internationale treinreizen te
stimuleren als duurzaam alternatief voor vliegen, in lijn
met de klimaatdoelen voor 2050

● Reizen een fundamenteel recht is en toegankelijk moet zijn
voor mensen met een lager inkomen.

Spreek uit dat De JD zich moet inzetten voor de ontwikkeling en stimulering van
internationale budget-hogesnelheidstreinen.

toelichting Geen toelichting
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PM03

Titel Met bloed, zweet en tranen

Onderwerp(en) Opkomstplicht

Indiener(s) Reinder Douma, Rachelle Smook, Christiaan Hofman

Woordvoerder Reinder Douma

Constaterende dat ● De dreiging in Europa voor een grootschalige oorlog
toeneemt, door de oorlog in Oekraïne

● Defensie kampt met een personeelstekort.
● Defensie wil onderzoeken of de dienstplicht in bepaalde

vormen kan worden ingevoerd.

Overwegende dat ● Een sterkere defensie noodzakelijk is voor de verdediging
van Nederland.

● De kwaliteit van dienstplichtigen hoger kan zijn als je eerst
vrijwillig oproept of selecteert op motivatie.

● Een diensttijd voordelen kan hebben in de persoonlijke
ontwikkeling.

Spreek uit dat Er een opkomstplicht ingevoerd moet worden.

toelichting De feiten zijn gebaseerd op de defensienota 2024.
Met opkomstplicht wordt bedoeld dat (een deel van de)
dienstplichtigen zich moeten melden voor militaire dienst of een
vorm van militaire opleiding.
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PM04

Titel Make love not war

Onderwerp(en) opkomstplicht

Indiener(s) Reinder Douma, Rachelle Smook, Christiaan Hofman

Woordvoerder Rachelle Smook

Constaterende dat ● De krijgsmacht te weinig personeel heeft om
dienstplichtigen op te leiden.

● De dienstplicht nooit officieel is afgeschaft.
● Het opleiden van 1000 dienstplichtigen jaarlijks ongeveer

zeventig miljoen euro kost.

Overwegende dat ● Zeventig miljoen euro voor 1000 mensen per jaar veel geld
is.

● Jongeren nooit gedwongen moeten worden om het leger
in te gaan.

● Als er een oorlog uitbreekt we de wettelijke basis hebben
om op te schalen.

Spreek uit dat Geen enkele vorm van opkomstplicht ingevoerd moet worden.

toelichting Kosten zijn geschat door defensie, uit bron: stichting
marechaussee contact. Overige feiten komen uit een onderzoek
van Eenvandaag



NotulenAAV 10 september 2024

Algemene Afdelingsvergadering der
Jonge Democraten Leiden-Haaglanden

Datum: 10 september 2024

Tijd: 20:00-21:05
Locatie:DeKeyzer, Leiden

Technisch Voorzitter:Ralph Roodhorst
Stem- enNotulencommissie: Frouke vanDam& Lennart Droppert

Inhoud
1. Agenda p. 1

2. Bestuursverantwoording p. 2

3. Kandidaten Afdelingsbestuur p. 3

4. Notulen AAV 18 juni 2024 p. 6

Voorlopige agenda
19.45-20.00 Inloop

20.00-20.05 Installatie TV en SNC, vaststellen agenda en notulen AAV 18 juni

20.05-20.15 Bestuursverantwoording

20.15-20.35 Verkiezing afdelingsbestuur

20.35-20.50 Pauze

20.50-21.00 Inhamering bestuur Smook

21.00-21.05 Afsluiting, decharge voorzitter en SNC

21.05-... Borrel

AfkoWoBo
TV - Technisch Voorzitter

SNC - Stem- enNotulencommissie

JD - Jonge Democraten

JD LH - Jonge Democraten Leiden-Haaglanden

PJO - Politieke jongerenorganisaties

LB - Landelijk bestuur
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Installatie TV en SNC + vaststelling agenda
River: Voorgedragen voor TV is Ralph Roodhorst.

De TV is per acclamatie aangesteld

Ralph: Voorgedragen voor de SNC zijn Frouke vanDam en Lennart Droppert.

De SNC is per acclamatie aangesteld

Motie van orde (Niels): Ik wil de pauze afschaffen.
Lennart (SNC): Dat is lullig voor ons. Wij moeten de hele tijd typen.

Motie van orde ingetrokken

De agenda is per acclamatie aangenomen
De notulen van de vorige AAV zijn per acclamatie aangenomen

Bestuursverantwoording
Praatje Voorzitter (River): Voor ons bestuur zit het er weer op. Wij zijn met z'n drieën

begonnen en met z'n drieën geëindigd. We hebben gave activiteiten neergezet en we

hebben een goed nieuw bestuur gevonden. We hebben een succesvolle

overdrachtsperiode gehad. Daarmee heb ik vertrouwen dat we het stokje goed kunnen

overdragen.

De rest van het bestuur heeft niks toe te voegen.

Naam Maarten

Vraag Vraag over JD Leiden Haaglanden tijdens het zomeroffensief. Ik

heb een vraag over de chaos van bij de JD stand tijdens de El Cid

in Leiden. Hoe heeft dit kunnen gebeuren en wat is jullie tip voor

het volgende bestuur?

Antwoord Ik was op vakantie en daardoor was de communicatie slecht. De

tip voor het volgende bestuur is dan ook: zorg ervoor dat je het

allemaal voor de vakantie hebt geregeld.

Naam Niels

Vraag Sharwin, jij gaat ons verlaten, wat ga je nu doen?

Antwoord Het plan is niet gewijzigd, ik ga niet vertrekken van de JDmaar ik

zal niet terugkeren als afdelingsbestuur, wellicht dat ik in de

nabije toekomst terugkeer in een andere kaderfunctie. Ik blijf in

ieder geval actief bij de JD.
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Naam Max V.

Vraag Wat ga je missen aan het bestuur?

Antwoord (River) Kleine activiteiten organiseren, ik ga nu grote evenementen

organiseren, maar het was fijn om last minute een locatie te

kunnen boeken en snel een formatiespel te kunnen printen. Snel

optuigen van activiteiten ga ik missen.

Antwoord (Sharwin) We waren een klein bestuur, maar we konden goed samenwerken

zonder ook maar te communiceren, dus ik ga de goede

samenwerking wel missen.

Antwoord (Merel) Ik blijf doorgaan als bestuur. De inhoud blijft hetzelfde, maar de

samenwerking met het oude bestuur ga ik missen. Het komt goed

met het nieuwe bestuur.

Naam Leon

Vraag Wat is de belangrijkste les die jullie meenemen?

Antwoord (Merel) Het vooruit plannen. Dat moet echt goed gebeuren.

Antwoord (River) Ja, het vooruit plannen, dat ga ik volgend jaar wel beter doen.

Naam Thomas

Vraag Wat gaan jullie het volgende bestuur meegeven?

Antwoord (River) Geniet ervan!

Antwoord (Merel) Maak goede afspraken met elkaar!
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Kandidaten Afdelingsbestuur

Kandidaat Bestuurslid Organisatie- Johan Edward

Praatje (Johan): Lieve JD’ers, zoals beloofd stel ik mij verkiesbaar als Bestuurslid
Organisatie. Zoals vele van jullie al weten was ik ook aanwezig op het
overdrachtsweekend en heb ik de overdracht al gehad. Ook heb ik meegeholpen bij de
organisatie van het zomeroffensief en de zomerborrels, maar stemrecht bij de
bestuursvergadering zou een leuke volgende stap zijn. Ik wil komend jaar graag een
activiteit organiseren met een lokale D66 fractie en de nuclear Sci-fi groep. Ook wil ik
aandacht besteden aan maatschappelijke organisaties en minder aan de politieke
roofdieren. Kortom, de JD Leiden-Haaglanden moet een gezellige plek blijven waar je de
kansen krijgt je talenten te ontwikkelen.

Naam Hester

Vraag Niels legt een link tussen je functie en je studie, kan je dat

uitleggen?

Antwoord Ik studeer ICT, consultancy en programmeren. Ik heb exposities

en demonstraties (de tentoonstelling niet de protest versie)

georganiseerd en heb stakeholders gevonden om mensen te

enthousiasmeren waardoor het geschikt is achtergrond is voor

de functie.

Kandidaat Secretaris Internationaal- LeonHoltkuile

Praatje (Leon): Goedenavond allemaal. Ik ben ontzettend enthousiast om hier vanavond

kandidaat te staan voor de functie van bestuurslid Internationaal. Ik hoop veel dingen te

leren. Ik heb natuurlijk ook concrete plannen. Allereerst wil ik graag in gesprek gaanmet

Amerikanen, vooral met het oog op de implicaties van een mogelijke overwinning van

Trump. Maar ik wil ook dichter bij huis kijken. Ik wil met Franse enDuitse liberalen praten

over de opkomst van extremisme aan beide kanten van het politieke spectrum. Door als

degelijk midden een stevige positie in te nemen, kunnenwe eenmooie slag slaan. Verder

wil ik Oekraïense democraten opzoeken om hen een hart onder de riem te steken en te

horen wat zij nodig hebben om hun strijd voort te zetten. Dit sluit aan bij mijn studie van

Oost-Europa, en ik wil onderzoeken hoe wij hen concreet kunnen steunen. Een andere

belangrijke activiteit die ik voor ogen heb, is het bezoeken van ambassades en

instellingen zoals het Vredespaleis, waar ik ook als gids werk. Ten slotte wil ik de dialoog

opzoeken met Russische democraten, wat een van de grootste uitdagingen is. Het is

essentieel dat we iedereen een stem en gezicht geven in deze strijd voor democratie.
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Aiden komt te laat binnen tijdens speech

Motie van orde (Bink): Wemoeten Aiden zijn stemrecht ontnemen.
Hester: Dat mag niet van het HR
Ralph (TV): Dan is deze motie van orde ongeldig en dan gaan we verder.

Motie van orde verworpen

Motie van orde (Niels): Bart Hiddema wil spreekrecht
Motie van orde aangenomen

Naam Bart

Vraag Ik kom uit JD Arnhem-Nijmegen en heb daar bestuur gedaan.

Daar hebbenwe deze functie niet.Wat is de toegevoegdewaarde

van een bestuurslid internationaal?

Antwoord Den Haag is een stad die zich graag internationaal profileert door

onder andere het Vredespaleis.. Je hebt veel meer regionale

organisaties in verschillende landen. Juist door als regiobestuur

in contact te komen met andere regiobesturen kan je het

kwalitatieve contact versterken. Dan kan je makkelijker ideeën

met elkaar uitwisselen.

Naam David

Vraag Heel leuk dat je aan de slag wilt. Je zegt ook contact te willenmet

de Duitse en Franse PJO’s. Wat voor resultaat verwacht je?

Twinning, online activiteit, opiniestuk?

Antwoord Ik zie graag een twinning. Ik ben een groot fan van de luchtvaart,

maar mijn twinningen worden zo duurzaam mogelijk. Er komt al

sowieso een twinning aan. Ook wil ik me focussen op het

schrijven van opiniestukken samen met andere PJO's over de

gehele wereld. Ook hoop ik online activiteiten met andere PJO’s

te kunnen organiseren.
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Naam Max V

Vraag Zoals je net gemerkt hebt lopen andere afdelingen achter op ons.

Hoe ga je zorgen dat je andere afdelingen mee krijgt met het

bestuurslid internationaal?

Antwoord We verlenen ze spreekrecht en laten ze notuleren zodat ze

kunnen ervaren hoe het gaat bij ons. We gaan op kruistocht

samenmet het LB langs alle afdelingen.

Naam Max J.

Vraag Er was een commissie internationaal. Wil je die ook weer terug
hebben?

Antwoord Leon slijmt bij Max J.
Ik wil graag met mijn geweldige voorganger in gesprek gaan over

hoe dat is gegaan in zijn bestuur en ik vraag graag naar tips en

ideeën. Het bestuur dat vandaag ingehamerd gaat worden is heel

groot. Er zijn veel mogelijkheden voor activiteiten en ommensen

te betrekken. Vele handen maken licht werk. Zo probeer ik mijn

eigen steentje bij te dragen en daardoor deze functie actief te

maken.

Naam Thomas

Vraag Je had het over contact zoeken met democratische Russen, hoe

denk je aan de veiligheid van de Russen?

Antwoord Het makkelijkste is om in NL op zoek te gaan naar Russen. Maar

ik heb een hoop Russische vrienden die ik spreek op social media,

dus het contact leggen zelf lijkt mij geen probleem, maar de

veiligheid is wel een verantwoordelijkheid. Denk persoonlijk niet

dat het een heel groot obstakel wordt.
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Naam Maarten

Vraag Ik hoor veel plannen. Veel landen waarmee je in gesprek wil.

Denk je aan zusterorganisatie of ook andere groepen in het

brede politieke spectrum?

Antwoord Breed is een groot woord, weet het nog niet. Denk dat het goed is

om iedereen een gezicht en een stem te geven. Ookmensenmet

andere manieren van denken. Ook goed om het debat en gesprek

aan te gaan zodat we een zo breedmogelijke visie krijgen.

Vervolgvraag Bezoek Vredespaleis is heel leuk.Wat vind je van het idee om ook

een bezoek aan het strafhof te doen zodat mensenweten dat het

verschillend is.

Antwoord vervolgvraag Ik werk bij het vredespaleis, maar zeker leuk om te kijken wat er

qua mogelijkheden is. Belangrijk om onderscheid te maken

tussen vredespaleis en strafhof als tribunaal. Komt goed naar

voren in de rondleiding die gegevenwordt in het vredespaleis.

Naam Niels

Vraag We hadden het net over de twinning, het zal lastiger worden om

te organiseren. Waar zou je het organiseren als je onbeperkt geld

hebt? Zou je cultureel zoals Rome doen of achterstallig

Gelderland? Bart kijkt Niels boos aan

Antwoord Hele goede vraag. Het is geen eerlijke vergelijking. In Gelderland

wordt nog steeds nederlands gesproken geloof ik. Je hebt er geen

pizza en pasta dus liever Rome.Maar even serieus. Ik wil inzetten

op duurzaamheid, dus dan is Rome geen goede keuze. Zonder

vliegtuig kom je daar niet, dus ik zou gaan voor een bestemming

dichterbij. Misschien beetje van beide combineren, dus dan

Oost-Duitsland.

Tijdens zijn antwoord wil Bart twee bezwaren maken, maar dat is niet gelukt. Bart wil zeggen dat
Gelderland wel pizza en pasta heeft en je wel met de trein naar Rome kan gaan.
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Uitslag bestuursverkiezingen

SNC: Voor de functie van Bestuurslid Organisatie is unaniem verkozen: Johan Edward

Kandidaat
(Bestuurslid
Organisatie)

Totaal
uitgebrachte
stemmen

1e
voorkeur

2e
voorkeur

3e
voorkeur

tegen verkozen
(ja/nee)

Johan Edward 17 17 n.v.t. n.v.t. 0 ja

SNC: Voor de functie van Secretaris Internationaal is unaniem verkozen: LeonHoltkuile

Kandidaat
(Secretaris
Internationaal)

Totaal
uitgebrachte
stemmen

1e
voorkeur

2e
voorkeur

3e
voorkeur

tegen verkozen
(ja/nee)

LeonHoltkuile 18 18 n.v.t. n.v.t. 0 ja
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Presentatie beleidsplan

Het bestuur Smook is ingehamerd.

Praatje (Rachelle): Er is geen praatje gehouden omdat het bestuur het beleidsplan bij de
eerstvolgende AAV presenteert.

Naam Bart

Vraag Wat staat er in het beleidsplan?

Antwoord (Rachelle) Niks. Deze wordt nog geschreven.

Naam Niels

Vraag Welk liedje zou je willen zingen?

Antwoord (Rachelle) Nick en Simon “Pakmaarmijn hand”

Naam Maarten

Vraag Zonder beleidsplan, wat gaanwe komende 2maanden doen?

Antwoord (Rachelle) Er komt veel, zoals een prinsjesdagwandeling, Alexander

Pechtold komt langs en het randstad debat komt terug.

Antwoord (Bink) Voor de komende tijd houdenwe ons aan het beleidsplan van het

Bestuur Van Uden.

Naam Max V

Vraag Wat gaan jullie politiek doen de komende maanden?

Antwoord (Aiden) Ik ben langs geweest bij DenHaag en ga langs bij Delft en Leiden.

En ik ga langs als voorzitter bij de Politieke commissie om te

kijken wat de leden willen, zoals lobbyen of schrijven. Ik ga eerst

oriënteren en dan kijken welke gemeente het beste werkt.

Vervolgvraag In November wordt demaand dat je concreet iets ga doen?

Antwoord vervolgvraag
(Aiden)

Ja, maar we zitten niet stil!
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Naam Max J

Vraag Wanneer wordt de eerste karaoke avond georganiseerd?

Antwoord (Rachelle) Wanneer jij wilt.

Reactie (Max J) Daar gaanwe het maandag over hebben.

Naam Maarten

Vraag Je noemde gemeenteraadsfracties, heb je ook plannen voor

provinciaal?

Antwoord (Aiden) Ik zou wel Gijs appen om te kijken of we langs kunnen komen,

maar later pas. De eerste prioriteit ligt bij de gemeente.

Naam Max J.

Vraag Er lijkt geen zicht op een bestuur in Rotterdam. Staan jullie
open voor een fusie?

Antwoord (Rachelle) Absoluut niet, Ralph en Lennart zijn daar volgensmij mee bezig.

Naam David

Vraag Gaaf dat je met zeven ben, maar hoe ga je om met overlappende

taken?

Antwoord (Rachelle) Communicatie is belangrijk, goed om daar op in te spelen. Maar

goed om te kijken hoe dat werkt.

Naam Niels

Vraag Merel, vindt je het niet veel worden met zoveel bestuursleden?

Antwoord (Merel) Nee hoor

Naam Bart

Vraag Wat ga je doen aan de huisvesting van JD’ers?

Antwoord (Rachelle) Als ik iets vind zal ik het delen.

Afsluiting, decharge voorzitter en SNC 

28


